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ΕΠΙΒΕΒΑΙΩΣΗ
ΡΕΠΟΡΤΑΖ ΤΗΣ «Α»

Πιυχίο δημόσιων 
και ιδιωιικών 
ΙΕΚ εισιτήριο 
για ιο Δημόσιο

ΠΛΗΡΗΣ επιβεβαίωση του αποκλειστι
κού ρεπορτάζ της «Α» της 17ης Μαρτίου, 
ότι και το πτυχίο αποφοίτων των δημόσιων 
και ιδιωτικών ΙΕΚ είναι εισιτήριο για το διο
ρισμό στο Δημόσιο.

Ο Οργανισμός Επαγγελματικής Εκπαί
δευσης και Κατάρτισης του υπουργείου Παι
δείας επισημαίνει:
• Οι διπλωματούχοι του ΟΕΕΚ θα μπορούν 
εφεξής να συμμετέχουν στους προκηρυσ- 
σόμενους διαγωνισμούς πρόσληψης προ
σωπικού κατηγορίας Δευτεροβάθμιας Εκπαί
δευσης (Δ.Ε.) υποβάλλοντας αίτηση και κστα- 
θέταΛ^το δίπλωμά τους. Η επιλογή θα 
γίνε^^ασει του μέσου όρου της βαθμο

λογίας τους στο θεωρητικό μέρος των εξε
τάσεων πιστοποίησης του ΟΕΕΚ.

Με επιστολή του στους γενικούς γραμ
ματείς των υπουργείων τονίζει την ανάγκη 
όπως οι δημόσιες υπηρεσίες που περιλαμ
βάνονται στη ρύθμιση, προσαρμόσουν τους 
Οργανισμούς τους στο νέο πλαίσιο και να 
συμπεριλάβουν το δίπλωμα του ΟΕΕΚ στα 
τυπικά προσόντα διορισμού στην κατηγο
ρία Δ.Ε.

ΓΙΑ ΤΗ ΣΥΣΤΑΣΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑΣ ΠΡΟΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

«Εμφύλιος» μειαξύ 
ιριών υπουργών

Υ μφύλιος πόλεμος έχει 
ξεσπάσει μεταξύ των 

υπουργών Δημόσιας 
Διοίκησης Βάσως 
Παπανδρέου, Εθνικής 
Οικονομίας Γιάννου 
Παπαντωνίου, Δικαιοσύνης 
Μιχάλη Σταθόπουλου και 
του γραμματέα του 
υπουργικού συμβουλίου 
Σωκράτη Κοσμίδη για τον 
έλεγχο της ειδικής 
γραμματείας που θα 
συσταθεί κατόπιν 
απαιτήσεως του ΟΟΣΑ και 
της Ευρωπαϊκής Ενωσης 
για τον προ- 
κοινοβουλευτικό έλεγχο 
των νόμων.

ΓΙΑΝΝΑ ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΥ

Θα είμαοιε έτοιμοι 
σιην ώρα μας...

Η ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ της διεθνούς κοινής 
γνώμης πιστεύει ότι οι Ολυμπιακοί Αγώνες 
της Αθήνας θα έχουν επιτυχία.

Αυτό προκύπτει από έρευνα που διεξή- 
χθη στη διαδικτυακή σελίδα 
της εκπομπής του Ριζ Καν 
στο CNN...

Η ερώτηση που τέθηκε 
ήταν: «Πιστεύετε ότι οι Αγώ
νες του 2004 θα έχουν επι
τυχία, με βάση όσα έχετε 
ακούσει ή έχετε διαβάσει;». 
Οι απαντήσεις θα μπορού

σαν να είναι: «Ναι, πιστεύω ότι η Αθήνα θα 
είναι έτοιμη» ή «Ναι, πιστεύω πως η Αθήνα 
θα είναι έτοιμη, ανησυχώ, όμως, για την πρό
οδο των έργων».

Το αποτέλεσμα ήταν 58% για την πρώ
τη απάντηση και 42% για τη δεύτερη...

Η έρευνα τέθηκε υπόψη της προέδρου 
του «Αθήνα 2004» που ήταν και καλεσμένη 
της εκπομπής.

Η κυρία Αγγελοπούλου εξέφρασε τη 
βεβαιότητά της ότι «θα είμαστε έτοιμη στην 
ώρα μας, καλύπτουμε τώρα το χαμένο χρό

νο».
Σε άλλες ερωτήσεις που δέχθηκε μέσω 

του Διαδικτύου, η κυρία Αγγελοπούλου μίλη
σε για την προσπάθεια που καταβάλλει η 
χώρα μας. «Είναι ένας μαραθώνιος και εμείς 
τρέχουμε με ρυθμό δρομέα». Τα οφέλη που 
θα αποφέρουν οι Αγώνες στην Αθήνα, την 
εκπαίδευση επαγγελματιών εθελοντών στο 
θέμα των ξένων γλωσσών στην οποία σκο
πεύει να προχωρήσει ο «Αθήνα 2004», τα 
καινούργια σχέδια για τη διεξαγωγή των 
Αγώνων ώστε να γίνουν διαφορετικοί.

Ρεπορτάζ: MAN. ΚΟΤΤΑΚΗΣ

ΚΑΙ ΤΟΥΤΟ διότι η επιτροπή 
αυτή και κυρίως οι αρμοδιότητες 
που θα έχει, εξασφαλίζει στον επι
κεφαλής της υπουργό ουσιασπκώς 
θέση αντιπροέδρου της κυβέρνη
σης. Ολα τα νομοσχέδια (πριν εισα- 
χθούν προς συζήτηση στη Βουλή), 
τα διατάγματα (πριν αποσταλούν 
στον Πρόεδρο της Δημοκρατίας) 
και οι υπουργικές αποφάσεις (πριν 
δημοσιευθούν στην Εφημερίδα της 
Κυβερνήσεως) θα περνούν από την 
κρησάρα της νέας αυτής επιτρο
πής για τον έλεγχο της οποίας ερί
ζουν οι πρωτοκλασάτοι υπουργοί. 
Αν μάλιστα δεν πληρούν τα κριτή
ρια που θέτει ο ΟΟΣΑ και η Ευρω
παϊκή Ενωση, δεν θα εισάγονται 
προς ψήφιση στη Βουλή και δεν θα 
εκδίδονται!

Η Ελλάδα δια του υφυπουργού 
Λεωνίδα Τζανή δέχθηκε την προη
γούμενη εβδομάδα στο Παρίσι τις 
συστάσεις του ΟΟΣΑ για τη νομο
θέτηση, ενώ το θέμα συζητήθηκε και 
στη Σύνοδο Κορυφής της Στοκχόλ
μης, στο κείμενο των συμπερασμά
των της οποίας υπάρχουν ειδικές 
παράγραφοι για την κανονιστική 
μεταρρύθμιση. Τη δεκαετία 1987- 
1998 εκδόθηκαν στην Ελλάδα 70.000 
νόμοι, διατάγματα και υπουργικές 
αποφάσεις, η εφαρμογή των οποί
ων δημιουργεί γραφειοκρσπα, ταλαι
πωρεί τον πολίτη και επιβραδύνει 
τους ρυθμούς ανάπτυξης της εθνι
κής οικονομίας.

Εφεξής, σύμφωνα με τις δεσμεύ
σεις που αναλάβαμε, κάθε νόμος- 
διάταγμα-απόφαση θα πρέπει να 
ακολουθεί τα εξής κριτήρια:
1. Κριτήριο κόστους-οφέλους. Δηλα
δή από το μέτρο που θα εφαρμο- 
σθεί ποιο θα είναι το όφελος συγκρι
τικά με το κόστος που θα προκλη- 
θεί εις βάρος του κρατικού προϋ
πολογισμού.

| Αναλογίο Π.Δ. και νόμων
ΣΥΝΟΛΟ ΣΥΝΟΛΟ ΑΝΑΛΟΓΙΑ

ΕΤΗ Π.Δ. ΝΟΜΟΙ Π.Δ/ΝΟΜΩΝ

1975 939 244 4:1
1976 980 269 4:1
1977 1.195 232 5:1
1978 964 112 9:1
1979 1.041 146 7:1
1980 1.203 108 11:1
1981 1.388 114 12:1
1982 736 88 8:1
1983 538 99 5:1
1984 595 98 6:1
1985 636 73 9:1
1986 441 96 5:1
1987 499 66 8:1
1988 611 82 7:1
1989 600 43 14:1
1990 481 49 10:1
1991 535 84 6:1
1992 384 110 4:1
1993 482 65 7:1
1994 432 100 4:1
1995 456 92 5:1
1996 409 82 5:1
1997 394 >108 4:1
1998 419 115 4:1
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2. Κριτήριο αναγκαιότητας. Θα ελέγ
χεται αν όντως χρειάζεται να ληφθεί 
το μέτρο ή όχι.
3. Κριτήριο διαφάνειας. Θα ελέγ
χεται αν πριν από τη λήψη απόφα
σης, προηγήθηκε διάλογος με τους 
κοινωνικούς εταίρους. Τα προσχέ
δια νόμων θα κυκλοφορούν στο 
Interne! για να υποβάλουν παρατη
ρήσεις οι πολίτες.
4. Κριτήριο φιλικότητας 
προς τον πολίτη. Θα 
ελέγχεται αν υιοθετού
νται γραφειοκρατικές 
ρυθμίσεις.
5. Κριτήριο επιπτώσε
ων από την εφαρμογή 
του μέτρου. Π.χ.: Με τον 
υπαλληλικό κώδικα καθιε
ρώθηκαν οι διετείς γονικές άδειες 
για τις μητέρες υπαλλήλους. Δεν 
προηγήθηκε όμως μελέτη επιπτώ
σεων. Ετσι όλες οι μητέρες έλαβαν 
μαζικά άδειες με συνέπεια να μεί

Αγρια κόντρα 
Βάσως, 
Γιάννου 

Σταθόπουλου 
και Κοσμίδη

Ιύνολοκανονισηκιίν ρυΒμίσΐων|1987·1998)

1. Σύνολο νόμων που εκδόθηκαν στο αντίστοιχο έτος 2. Σύνολο Προεδρικών Διαταγμάτων τεύχους Α 
3. Πράξεις Νομοθετικού Περιεχομένου και Πράξεις Υπουργικού Συμβουλίου 4. Υπουργικές Αποφάσεις 
«οι Αποφάσεις Πρωθυπουργού (τεύχους Β) 5. Ετήσιο σύνολο κανονιστικών ρυθμίσεων

€τη Νόμοι ΠΔ ΠΝΠ+ΠΥΣ ΥΑ Σύνολο
1937 66 499 89 4.797 5.451
1988 82 611 68 6.854 7.615
1989 43 600 66 6.140 6.849
1990 49 481 65 5.473 6.068
1991 84 535 69 4.545 5.233
1992 110 384 72 4.565 5.131
1993 65 482 63 4.949 5.559
1994 100 432 47 4.904 5.483
1995 92 456 50 5.020 5.618
1996 82 409 56 4.536 5.083
1997 108 394 24 5.297 5.823
1998 115 419 18 5.761 6.313

νουν κενές 2.000 θέσεις και να υπο
λειτουργήσουν τα νοσοκομεία στα 
οποία εργάζονταν. Το πρόβλημα 
λύθηκε με... 2.000 προσλήψεις! Δηλα
δή με κόστος...
•Ή κ. Παπανδρέου συνέστησε Ειδι

κή Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων υπό 
την προεδρία του αντιπροέδρου του 
Συμβουλίου της Επικράτειας Μιχαήλ 

Βροντάκη, η οποία επε
ξεργάζεται ένα πρωτό
τυπο κείμενο: Πρόκει
ται για ένα νομοσχέ
διο που θα υποδεικνύει 
στη Βουλή... πώς να 
νομοθετεί, βάσει συγκε- 
κριμένων κριτηρίων 
ώστε να μην παράγεται 
γραφειοκρατία! Με δεδο

μένο μάλιστα ότι το υπουργείο Δημό
σιας Διοίκησης παρακολουθεί εδώ 
και χρόνια την πορεία της κανονι
στικής μεταρρύθμισης σε ευρωπαϊ
κό επίπεδο με στελέχη του (Πονά- 

γιώτης Καρκατσούλης, Αγγγελική 
Μανίτη, Βάσω Τσελέντη), εύλογα 
διεκδικεί την πρωτοκαθεδρία, η οποία 
συνεπάγεται βέβαια και πρόσθετο 
ειδικό βάρος για την υπουργό.
*Το υπουργείο Εθνικής Οικονο

μίας, με το επιχείρημα ότι η μεταρ
ρύθμιση συνδέεται ευθέως με την 
παραγωγική διαδικασία (έχει υπο- 
λογισθεί ότι μπορεί να αυξηθεί κατά 
1%του ΑΕΠ) διεκδικεί και εκείνο για 
λογαριασμό του την ευθύνη εφαρ
μογής της μεταρρύθμισης. Ο κ. Παπα
ντωνίου επιθυμεί να αποκτήσει το 
ΥΠΕΘΟ τόσο την εποπτεία των 
νόμων όσο και την εφαρμογή του 
προγράμματος των δεικτών απο- 
δοτικότητας.
•Ό υπουργός Δικαιοσύνης Μιχά- 
λης Σταθόπουλος θεωρεί casus bell 
την ανάθεση της αρμοδιότητας προ- 
κοινοβουλευπκού ελέγχου σε άλλο 
υπουργείο εκτός από το δικό του. 
Το περασμένο καλοκαίρι ο κ. Στα
θόπουλος με διάβημά του στον κ. 
Σημίτη μπλοκάρισε διάταξη της κ. 
Παπανδρέου για την κωδικοποίηση 
της νομοθεσίας από το υπουργείο 
Προεδρίας.

Φιλοδοξία να αναλάβει το έργο 
αυτό έχει και ο γραμματέας του 
υπουργικού συμβουλίου Σωκράτης 
Κοσμίδης, ο οποίος σε περίπτωση 
που συμβεί αυτό, θα προαχθεί σε 
γενικό γραμματέα της κυβέρνησης.

Ο πρωθυπουργός κ. Σημίτης 
στην πρόφατη Σύνοδο Κορυφής στη 
Στοκχόλμη συνειδητοποίησε ότι η 
μεταρρύθμιση επείγει καθώς απο
τελεί πλέον πανευρωπαϊκή πολιτική. 
Στο κείμενο των συμπερασμάτων 
υιοθετήθηκαν συστάσεις Επιτρο
πής της Κομισιόν που συστάθηκε 
μετά τη Σύνοδο της Φέιρα με την 
οποία αναλαμβάνεται υποχρέωση 
για την υιοθέτηση μίας ενιαίας στρα
τηγικής μέχρι τον προσεχή Ιούνιο, 
οπότε θα είναι έτοιμο και το white 
paper.

Το δύσκολο της υπόθεσης είναι 
ότι η Κομισιόν καλεί τα κράτη να επα
νεξετάσουν και τις ήδη ισχύουσες 
ρυθμίσεις... Αυτό σημαίνει πως μέσω 
της κωδικοποίησης θα πρέπει να ανα
διατυπωθούν νόμοι που παράγουν 
γραφειοκρατία. Η Γ αλλία κατάφερε 
να συγκεντρώσει το σύνολο της νομο
θεσίας της σε ογδόντα (80) κώδι
κες, ενώ η Ιταλία συγκέντρωσε τη 
νομοθεσία της σε πενήντα (50) κώδι
κες.

Για να συμβεί, όμως αυτό, το Κοι
νοβούλιο εξουσιοδότησε τον υπουρ
γό Φράνκο Μπασανίνι να επιλύει τα 
πάντα μέσω διαταγμάτων. Φαντά
ζεται κανείς να είχε την αρμοδιότη
τα έκδοσης διαταγμάτων η κ. Παπαν
δρέου;


